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Det är väldigt fina resultat som nämndens delårsrapport visar upp. I princip samtliga mål är 
uppnådda vilket är glädjande att se. Vi från Vänsterpartiet vill dock lyfta några saker som vi 
anser borde framkomma tydligare i rapporten.  

 
Privatisering av städningen löser medför negativa konsekvenser för verksamheterna med 
bristande städning vilket skapar merjobb och dålig miljö för barn och personal. Dessutom blir 
det dyrt för kommunen att betala dubbla kostnader. Det hade varit önskvärt att 
privatiseringen och tillhörande avtal revs upp.  
 
När uppräkning för löner inte funnits med i budgeten behöver resurserna tas från någon 
annan del av verksamheten vilket riskerar att gå ut över personalens arbetsmiljö och 
barnens kvalitet på omsorg och utbildning.  
 
Målet om en trygg och lyckad skolgång anses uppnått, vi ser det som motsägelsefullt när vi 
får rapporter om att utbildningsnivån är låg bland personal. Samt rapporter gällande att 

lokalerna i vissa delar är dåligt anpassade till de krav vi behöver ställa på våra förskolor för 
att motsvara de behov verksamheterna har.  
 
I rapporter från förvaltningssamverkan kan vi se brister vad gäller tillgång till vikarier, 
planeringstid och raster. Att få detta åtgärdat ser vi som en viktig förutsättning för att kunna 
komma åt problemet med arbetsrelaterad utmattning detta tillsammans med satsning på 
fler pedagoger ser vi på lång sikt kan ge en mer hållbar arbetsmiljö. 
 
 

För att komma åt ovanstående skulle det behövas en större tilldelning av resurser till 
nämndens ansvarsområde. Detta för att se till att resurserna motsvarar och kan möta upp de 
krav som ställs på verksamheterna i syfte att ge personal och barn på förskolorna en trygg 

och jämlik verksamhet.   
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